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ZAPISNIK 

 

11. seje Sveta zavoda, ki je bila 27. 9. 2011 ob 18. uri v zbornici šole. 

 

Prisotni: Nataša Štumberger, Franc Murko, Viktor Markovič, Dragica Rozman, Branka 

Gaiser, Renata Gabrovec, Miran Murko, Gordan Škraba, Sabina Nedeljko, Vesna Mesarič 

Lorber (ravnateljica), Viktorija Vrabl (pomočnica ravnateljice za vrtec)  

 

Upravičeno odsotni:, Andrej Tkalec, Barbara Gerečnik, Tatjana Pačnik, Jožica Lešnik 

 

Sprejeti dnevni red: 

 

1. Pregled sklepov zadnje seje in potrditev zapisnika 

2. Potrditev dnevnega reda 

3. Pedagoško poročilo za šol. leto 2010/2011 za šolo in vrtec 

4. Poročilo o rednem inšpekcijskem nadzoru 

5. Vzgojni načrt in Pravila šolskega reda – potrditev sprememb 

6. Razvojni načrt šole in vrtca 

7. Letni delovni načrt za šol. leto 2011/2012 za šolo in vrtec 

8. Razno. 

 

Predsednica Sveta zavoda ga. Nataša Štumberger pozdravi vse prisotne  in prebere dnevni red. 

 

K točki 1 

 

Ga. Nataša Štumberger prebere sklepe zadnje seje Sveta zavoda. Pove, da je prišlo do 

spremembe pri 2. sklepu. Predlagane člane pritožbene komisije smo prejeli iz OŠ Breg in ne 

OŠ Kidričevo. 

 

Predlagani članici OŠ Breg za pritožbeno komisijo sta ga. Ivanka Mišmaš in ga. Mateja 

Grbavac. 

 

1. SKLEP: Svet zavoda soglasno potrdi člane pritožbene komisije. 

 

K točki 2 

 

Vsi člani soglasno potrdijo dnevni red seje Sveta zavoda. 

 

K točki 3 

 

 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber poda pedagoško poročilo za šolsko leto 2010/2011 za 

šolo. 

G. Viktorja Markoviča zanima, kako je z interesnimi dejavnostmi, kdo jih plača. 



Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber pove, da interesne dejavnosti, ki jih izvajajo različna 

društva, plačujejo starši. Šola pa izvajalcu zaračuna najem prostora, ki ga ta uporablja. 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber pove tudi glede učnega uspeha. Pove, da so naredili 

natančno analizo in ugotovili, da so kriteriji ocenjevanja prenizki, saj so ocene v povprečju 

zelo visoke. Tako se bodo kriteriji ocenjevanja , ki bodo predstavljeni staršem v začetku 

novembra 2011 zvišali. Prav tako so bili v letošnjem letu formirani strokovni aktivi, katerih 

naloge bodo tudi usmerjene v prizadevanje po dvigu nivoja znanja. 

2. SKLEP: Svet zavoda poda pozitivno mnenje k pedagoškemu poročilu za šolo za šol. leto 

2010/2011. 

Pedagoško poročilo za vrtec za šolsko leto 2010/2011 prestavi ga. Viktorija Vrabl. 

3. SKLEP: Svet zavoda poda pozitivno mnenje k pedagoškemu poročilu za vrtec za šol. leto 

2010/2011. 

 

K točki 4 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber  poda poročilo o rednem inšpekcijskem pregledu za 

šolo, ki smo ga imeli s strani MŠŠ. Dobili smo 21 opozoril, ki smo jih morali popraviti do 

določenega roka. Tako smo vse uredili in oddali na MŠŠ  9. Julija, ki je s sklepom postopek 

zaključil. 

 

K točki 5 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber pove, da smo dopolnili Vzgojeni načrt in Pravila 

šolskega reda na opozorilo inšpekcije. 

4. SKLEP: Svet zavoda je potrdil dopolnitve Vzgojnega načrta in Pravila šolskega reda. 

 

K točki 6 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber predstavi Razvojni načrt za obdobje od 2011 do 2015 

za šolo. Vsako leto šola pripravi akcijski načrt, ki izhaja iz razvojnega načrta.  

G. Viktor Markovič pove da je Razvojni načrt dober in na nivoju.  

5. SKLEP: Svet zavoda potrdi Razvojni načrt za šolo za obdobje od 2011-2015. 

Razvojni načrt za obdobje od 2011 do 2015 za vrtec  predstavi ga. Viktorija Vrabl. Pove, da 

akcijski načrt za letošnjo leto v vrtcu zajema nabavo IKT opreme in didaktičnih igrač.  

6. SKLEP: Svet zavoda potrdi Razvojni načrt za vrtec za obdobje od 2011-2015. 

 

K točki 7 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber predstavi LDN za šolsko leto 2011/2012. Pove, da 

letošnjo šolsko leto šola izvaja veliko projektov: 

- evropski projekt COMENIUS  

- projekt BRALNA PISMENOST 

- projekt SIMBIOZ@ 

- TRADICIONALNI SLOVENSKI ZAJTRK. 

Izvaja se tudi nadstandardni programi, kot so plavalni tečaj, tabori. 

7. SKLEP: Svet zavoda potrdi LDN za šolsko leto 2011/2012 za šolo. Svet staršev je podal 

tudi soglasje k izvajanju nadstandardnih programov. 

 

K točki 8 

G. Miran Murko se zahvali vsem za sodelovanje. Pove, da več ni predstavnik 8.b razreda v 

svetu staršev in tako tudi ne bo več član Sveta zavoda.  Pove, da je za njega pomembno 

sodelovanje med starši, šolo in občino. Sam si želi večjo aktivnost na področju razvoja, 

pogreša aktivno vlogo predstavnikov občine. Občutek ima, da se  dela nepovezano. 

Ga. predsednica Sveta zavoda Nataša Štumberger se zahvali g. Miranu Murko za dosedanje 

sodelovanje. 



Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber prosi g. Viktorja Markoviča, da šolo še bolje zastopa 

na sejah Občine Hajdina. 

G. Viktor Markovič pove, da se za šolo zavzema in da se bo še bolj, a glede financ je povedal, 

da Občina nima denarja. 

G. Miran Murko predlaga za sodelovanje med občino in šolo naslednje: 

- predhodno je potrebno uskladiti termine sestanka 

- povabi se tudi g. župana in se mu predstavi plan dela šole. 

G. Gordan Škraba vpraša, kako je glede  pogodbe, ki je sklenjen z GP Projecting. 

Ga. ravnateljica Vesna Mesarič Lorber poda  odgovor. Pove, da bo na naslednji seji Sveta 

zavoda lahko podala odgovor glede plačila GP Projectingu. Tako so ji obljubili s strani 

občine. Če ne bo dobila odgovora s strani Občine bo Svet zavoda OŠ Hajdina sprožil 

postopek revizije. 

Ga. predsednica Sveta zavoda Nataša Štumberger pove, da mora svet zavoda imenovati člane 

v Šolski sklad. 

Predlagani so naslednji člani 

- Majda Korošec- predstavnica šole 

- Dragica Kosi -  predstavnica šole 

- Branka Gaiser - predstavnica šole 

- Renata Gabrovec- predstavnica vrtca 

 

8. SKLEP: Svet zavoda OŠ Hajdina imenuje v Upravni odbor Šolskega sklada naslednje 

člane: Branka Gaiser, Dragica Kosi in Renata Gabrovec. 

Ga. ravnateljica še pove, da bi šola rada prodala dvigalo, ki je bilo montirano za prevoz 

prehrane iz šole v vrtec. Ker pa ima vrtec samostojno kuhinjo se dvigalo ne uporablja. Prošnjo 

smo že podali na občino, a še do prodaja ni prišlo. 

9. SKLEP:  Svet zavoda predlaga občini, da pristopi k prodaji dvigala. 

 

Ga. predsednica Sveta zavoda Nataša Štumberger se vsem zahvali za sodelovanje. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.40 uri. 

 

 
Zapisnikarica                                                                                                     Predsednica sveta zavoda 

Natalija Glažar                                                                                                        Nataša Štumberger 

 

 

 

 

 


